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1 Verslag 25 januari 2016 : wordt unaniem goedgekeurd. 

 

2 agendapunten gemeenteraad 

PC 15 agendapunten gemeenteraad door Chris François en Johny Van Stiphout 

Chris François stelt voor om 4 uur gratis parkeren in te voeren op zaterdag. Dit 

voorstel zou het shoppen faciliteren en de consument langer in de stad houden. 

Dit voorstel wordt als een compensatie voorgesteld voor de werken aan de 

Vesten. Raadslid Vanstiphout stelt zich de vraag over de haalbaarheid m.n. de 

controleerbaarheid. 

Raadslid Van stiphout stelt voor om de 15' gratis parkeertijd ook toe te kennen 

aan elke parkeergebruiker die betaalt. 

3 bijkomende agendapunten : 

schepen Dewolfs licht volgende onderwerpen toe. 

A SugaR&D  

Om de FFH site een doorstart te kunnen bezorgen werd een subsidieproject bij 

de provincie ingediend en goedgekeurd . Met dit project wil men een inventaris 

maken naar de beschikbare research en ontwikkeling omtrent suiker als 

voedingselement en grondstof en de lacunes. Er zullen een aantal 

pilootprojecten worden gelanceerd om de wetenschappelijke, industriële en 

economische haalbaarheid van nieuwe toepassingen te evalueren. 

Bedoeling is om een kenniscluster te kunnen vormen die de research en 

ontwikkeling van suikerderivaten kan stimuleren met het oog op industriële 

toepassingen. 

De partners van dit project zijn KUL, POM, VOKA en de Boerenbond. 

Voor het project wordt € 291500 begroot dat voor 50% wordt gefinancierd door 

de provincie en 50% door de partners (voornamelijk loonkosten). Het project 

wordt geleid door Renaat Kuipers development manager aangesteld door de 

POM. 

Mijlpalen: eindrapport inventaris en analyse 1/09/2016, eindevaluatie 

pilootprojecten 30/12/2016. 
 

 

 

V E R S L A G 



 

Raadslid Defau stelt de vraag of er een samenwerkingsovereenkomst bestaat. 

Schepen Dewolfs antwoordt dat die formeel niet bestaat omdat de stad geen 

onderzoeksexpertise in deze kan bijdragen. Alle partners- ook het stadsbestuur- 

zijn overtuigd van de waarde en de noodzaak van dit onderzoek als voorwaarde 

om een doorstart te kunnen maken. Indien men een kenniscluster wil/kan 

vormen zal dit wel met een overeenkomst en in een juridische vorm gebeuren. 

Raadslid Loozen vraagt zich af of hierdoor de" leads" en de 

vestigingsvoorwaarden "on hold "worden gezet. Schepen Dewolfs antwoordt 

dat dit niet het geval is en een eventuele herdefiniëring pas aan de orde is nadat 

men voldoende overtuigd is dat een kenniscluster een haalbaar economisch 

project kan worden. 

Raadslid Hermans vraagt zich af wie dit onderzoekscentrum operationeel zal 

leiden. Schepen Dewolfs stelt dat de kenniscluster eerder een coördinerende 

functie zal vervullen en de research niet ter plaatse zal gebeuren maar zal 

uitbesteed worden aan onderzoekscentra. Het is daarenboven de bedoeling dat 

dit ook andere bedrijven zal aantrekken buiten de voedingssector voor deelname 

aan onderzoeksprojecten en het ontwikkelen van innovatieve projecten.  
 

B Tak 27  

De resultaten en prioriteiten van het talentenplatform worden verwacht tegen 18 

maart. info hierover volgt op de volgende commissievergadering. 

 

C Jobbeurs 26 september 2016 

een werkgroep wordt opgericht met VDAB, Voka, Businessclub, Unizo en het 

ziekenhuis. 

Raadslid Hermans merkt op dat hier zeker interesse voor zal bestaan mits er ook 

voldoende publiciteit wordt gemaakt. 

 

D Openbedrijvendag  Voka 2 oktober 2016 

In de provincie zullen Vilvoorde en Tienen in de kijker worden gezet. De stad 

zal als actieve partner hieraan meewerken. Hebben hun medewerking ook al 

toegezegd Bebat en Kringwinkel ( thema dit jaar : recyclage). Er wordt een 

infosessie georganiseerd  medio maart voor geïnteresseerde bedrijven.  

 

Hans Vandermolen 
 


